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Aangekondigde prijsstijging Smartschool  -  Overleg

Steeds meer scholen gebruiken tegenwoordig een digitaal leerplatform, maar zeker de 
voorbije maanden is het gebruik van dergelijke leerplatformen sterk toegenomen in tijden 
van afstandsonderwijs. Het meest gebruikte digitale leerplatform in Vlaanderen is 
Smartschool. Smartschool wordt door 40 procent van alle Vlaamse basisscholen gebruikt 
en door 90 procent van alle Vlaamse secundaire scholen. Om de preteaching na de 
paasvakantie in goede banen te leiden, investeerde de minister reeds 200.000 euro in het 
bedrijf om de capaciteit te verhogen. 

Desalniettemin kondigde Smartschool eind juni plots een grote prijsstijging aan van 
gemiddeld 20 à 30 procent. Omgerekend zouden scholen 2 à 3 euro extra per leerling 
moeten betalen, wat een enorme kostprijs wordt. 

De minister kondigde op 1 juli 2020 in de plenaire vergadering van het Vlaams Parlement 
aan dat hij onderhandelingen met Smartschool ging opstarten om deze plotse 
prijsverhoging te bespreken.

1. Wat is de stand van zaken van de onderhandelingen met Smartschool omtrent de 
prijsverhoging? Is daarover reeds een akkoord bereikt? Wat zijn de resultaten van het 
overleg?

2. Zal Smartschool de aangekondigde prijsstijging van gemiddeld 20 à 30 procent 
doorvoeren? Zo ja, graag een overzicht van de totale prijs én de prijsstijging per 
leerling per jaar die scholen respectievelijk in het basisonderwijs en in het secundair 
onderwijs moeten betalen aan Smartschool voor het schooljaar 2020-2021 en het 
schooljaar 2021-2022.

3. Welke stappen zal de minister ondernemen opdat de eventuele prijsstijging van 
Smartschool niet naar de ouders wordt doorgeschoven via de schoolfactuur?

4. Zal de minister extra financiële ondersteuning bieden aan de scholen die met 
Smartschool werken opdat ze de hogere kosten aan Smartschool kunnen betalen



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 760 van 28 augustus 2020 
van HANNELORE GOEMAN

Ik verwijs naar de antwoorden in de commissie d.d. 17 september 2020. 


